
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål 230 af 28. november 2014 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Jensen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Else Veggerby 

  

16. december 2014 
J.nr. 14-5117657 

  

Skatteudvalget 2014-15
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 230
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Mener ministeren, at Landsskatterettens afgørelse (014.718.LSR) om overflytning af 

avance fra nye til brugte biler er udtryk for en praksisændring? Vil ministeren redegøre for 

de praksisændringer, der har været på dette område siden 1. januar 2010? 

 

Svar 

Jeg kan ikke udtale mig om den konkrete sag. Jeg kan i stedet henvise til følgende, som 

jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”Landsskatterettens afgørelse er offentliggjort som SKM2014.718.LSR. Landsskatteretten 

traf afgørelse om, at det ikke var berettiget at opkræve yderligere registreringsafgift, da det 

ikke var dokumenteret, at der var sket overflytning af avancer fra nye biler til brugte biler. 

 

Hvorvidt der sker overflytning af avance, beror på en konkret bevismæssig vurdering af 

de faktiske omstændigheder i den enkelte sag. Omdrejningspunktet i sagen var derfor, om 

SKAT havde løftet bevisbyrden for, at der var flyttet avance.” 
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